
Schriftelijke vragen OTR Eext, GroenLinks, februari 2023

Naar aanleiding van de Off The Road-motorrit van zondag 12 februari jl. in en 
rondom Eext, kwamen wij tot een aantal vragen die misschien niet de standaard 
schriftelijke fractievragen zijn, maar die wel uitnodigen tot een diepdoordacht 
antwoord. Omdat deze race niet alleen staat, omdat er veel oude en voor 
sommigen dierbare tradities zijn die in het licht van de huidige crises misschien 
opnieuw overwogen moeten worden.

Moeten wij onderhand niet eens kritisch kijken naar deze tradities en 
gebruiken? Wat zijn de effecten hiervan op de enorme en toenemende 
problemen rondom broeikasgassen, fijnstof, waterhuishouding, stikstof, de sterk 
verminderende biodiversiteit en daarmee dus op onze voedselvoorziening, onze 
woonmogelijkheden, onze welvaart en ons welzijn?

Moeten wij in deze tijd dat boeren het risico lopen gedwongen uitgekocht te 
worden en hele woningbouwplannen in de wacht gezet worden, niet eens 
nadenken over de gevolgen van het soort evenementen als een motorcross of 
een trekkertrek; over ons rijgedrag (100 km is blijkbaar voor velen een te groot 
offer) en consumentenkeuzes (we steunen de boeren in woord, maar in de 
winkel heerst de portemonnee); over het in de praktijk bijna onbegrensde 
gebruik van vuurwerk?

Tot hoever mogen wij anderen lastig vallen, ongemak geven, beperken in hun 
vrijheid, ten behoeve van eigen vermaak? In hoeverre hebben wij sowieso nog 
het vermogen om in ons doen en laten rekening te houden met anderen? Met de 



gevolgen voor milieu en klimaat?
In hoeverre houden wij rekening met dieren in onze omgeving, die lijden onder 
onze activiteiten waarbij we hun rust, ruimte en dagritme verstoren. Nemen we 
die overwegingen wel serieus, gewend als we zijn aan een menscentraal 
denkbeeld?

In 2020 heeft GroenLinks al vragen gesteld naar aanleiding van de motorcross in 
februari van dat jaar. In de tussentijd zijn de problemen alleen maar groter 
geworden. Wij denken dat het tijd is om ingrijpende keuzes te maken in het 
beleid, in de vergunningverstrekking, in onze doelstelling. Keuzes die misschien 
niet direct populair zijn bij een grote groep inwoners, maar die noodzakelijk zijn 
met het oog op die toekomstige, mooie, duurzame en rechtvaardige gemeente 
van ons.

Graag uw reactie hierop.
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